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Referat
Data om mødet: Møde nr. 2-2018
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Faste punkter, indledning:

1. Bemærkninger til referat af møde 
nr. 2 2019 

2. Godkendelse af dagsorden

3. Meddelelser fra

    a. elevrepræsentanter  

 b. formanden
Status på ansættelse af ny skoleleder
    

c. skoleledelsen, herunder 
områdeleder

  

1. Ingen bemærkninger.

2. Dagsorden godkendt. 

3.a 
Ingen meddelelser fra elev

3.b
Brev ifht fire 0. klasser, fra SB er 
formuleret og sendt til kommunal 
bestyrelsen.

Formanden har været til FRO møde. 
Der er fællesmøde for SB d. 16. maj. 
Blev snakket en del om valgfag. Snak 
om brug af billeder vil komme til at 
løse sig selv ifht. AULA.

3c
Skolen havde besøg af Borgmesteren, 
skolechefen, lokalblad samt 
repræsentanter fra kræftens 
bekæmpelse i forbindelse med 
materiale til ”leg på streg” som er 
udviklet her på skolen.
Kort orientering om det nye 
skoleforlig.



c.1 Elev til- og afgang

       c.2 Personale til- og fragang 

       c.3 SFO til- og afgang, personale 
og børn 

     

   d. medarbejdere

        e. andre

Der har været præsentation af 
profillinjer heriblandt den femte 
profillinje.
Der er udarbejdet procesplan for den 
nye pavillion som vil stå klar d.1 
august 2019.
Der har været afholdt ”Lystløgner” 
arrangement i udskolingen.

3c1 2 er indmeldt pga. skoleskift. 2 er 
udmeldt pga. skoleskift. 

SB orienteret om nye ansættelser.

3d
DLF har udsendt en undersøgelse om 
inklusion til alle lærere på skolen.

3.e 
Intet fra andre.

 Punkter til behandling:

4.a 

Høringssvar omkring tobaksfri 
skoletid

4.b

Status omkring ledelsessituationen 
v/Niels

4.c 

Rekrutteringsprocessen vedr. 

4.a
Høringssvar udarbejdet og skal sendes 
afsted. Høringssvar er godkendt af SB.

4.b
Skoleleder orienterede SB om 
ledelsesfordelingen og den 
organisering der vil være indtil 
sommerferien 2019. Skoleleder 
orienterer alle forældre i morgen om 
ledelsesfordelingen.

4.c
Formanden har med skolechefen 
planlagt rekrutteringsprocessen for 



kommende skoleleder på 
Pilegårdsskolen

4d. 

Timefordelingsplan – processen 
set i lyset af forliget

4e. 

Nationale test/præstationskultur

ansættelsen af kommende skoleleder.
Skoleleder forventes ansat pr. 1. 
august 2019, som derefter kan 
ansætte en viceskoleleder.

Ønsker fra SB for den kommende 
proces indgivet til formanden som 
tager det med i dialog med 
skolechefen.

Forslag til indhold og ordlyd i 
jobopslaget blev drøftet i SB og 
noteret af formanden. SB og 
ansættelsesudvalget får ny version til 
kommentering hurtigst muligt.

3 forældrerepræsentanter til 
ansættelsesudvalget blev valgt.

3 medarbejderrepræsentanter til 
ansættelsesudvalget valgt.

To ledelsesrepræsentanter vælges 
snarest. 

4.d
Skoleleder orienterede SB om 
timefordelingsplan og retningen for 
arbejdet med planlægning af det nye 
skoleår, deriblandt det nye skoleforlig 
for justering af folkeskolereformen.

Vigtigheden af SB principper for 
skoleskemaerne blev understreget.

SB understreger også at ressourcerne 
skal blive på skolen fx ved en kortere 
skoledag for mellemtrin og udskoling.

En konkret timefordelingsplan vil blive 
fremlagt til næste SB møde.

4.e
Marie ankom kl.19:15
Drøftelse i SB om de udfordringer der 



4.f

Drøftelse af valgfagene

4.g Kommende punkter /Dorit

Almindelige punkter:

ligger ifht. præstationskultur og om, 
hvordan der på skolen kunne tænkes 
at arbejde for en bedre balance i 
forståelsen af fx karakterer. 
AKT kommer med input til ledelsen for 
det videre arbejder med 
præstationskultur.

4.f

Der var dialog i FRO om valgfag hvor 
der bla. blev stillet spørgsmålstegn 
ved det faglige niveau.
Elev repræsentant orienterede SB om 
elevrådets undersøgelse af 
tilfredsheden og kvaliteten ved 
valgfagene.

Nadja forlod mødet kl.20:05.

Formanden tager kontakt til FRO 
medlemmer for en videre drøftelse af 
valgfag og kommende evaluering.

4.g
SB revurdere årshjulet.
Hvordan kan SB inddrage elevrådet 
mere?

Faste punkter, afslutning /Dorit

5. Punkter fra 
kontaktforældre/forældre 5. Ingen punkter

6. Forplejning til næste SB møde:

Dorit



6. Aftaler om forplejning ved 
næste møde 

21.03.19

7. Eventuelt, herunder evt. lukket 
møde  

7. 
Orientering

Husk trafik kampagne næste uge

SB takkede og ønskede held og lykke 
til Viceskoleleder som starter nyt 
arbejde 1.marts. 

Mødet afsluttet kl.20:20


